
ONTWIKKELINGEN 2024, JAARVERSLAG BESTUUR 2024 

Beste mede-leden, ouders en verzorgers, 
 
Dit is het jaarverslag van het Utrecht Atletiek bestuur over 2024 namens de besturen van 
voorheen Phoenix en U-Track. Afgelopen jaar 2024 was namelijk het jaar van heel veel 
gezamenlijk doen. Gezamenlijk wat we al deden als UP en gezamenlijk als voorbereiding 
van de fusie. 
 
Er wordt al langer samengewerkt als het gaat om de Trackmeetings, onderlinge wedstrijden, 
evenementen, trainingsgroepen, gebruik van U-Steck en Panhuys, 
vertrouwenscontactpersonen etc. In 2024 werden ook de eerste stappen gezet met 
samenwerking bij de Maliebaanloop, de Pheidippidesloop en natuurlijk de fantastisch 
verlopen Nederlandse Kampioenschappen U18 / U20. Overigens was het een succes op 
zich dat de Maliebaanloop weer plaatsvond met dank aan de organisatoren. Ook mag het 
prachtige gala genoemd worden, met organisatie en deelname van beide oud-verenigingen. 
 
De voorgenomen fusie vroeg uiteraard om nauwe samenwerking. In de stuurgroep en de 
werkgroepen hebben velen van beide “bloedgroepen” zich ten volle ingezet. Naast de 
praktische uitkomsten en bijdragen heeft dit geleid tot verdere wederzijdse kennismaking. 
De beide besturen hebben vrijwel van het begin van vorig jaar samen vergaderd waarbij de 
“eigen” vergaderingen steeds korter en minder noodzakelijk werden. 
 
Terugkijkend is het goed om het “waarom” van de fusie nog eens aan te halen en om ook te 
kijken of wat we wilden behouden ook behouden is. 
 
Intern ging het om de items dubbel werk, professionalisering, competitieteams en 
ledenontwikkeling. Externe factoren waren de toegenomen verantwoordelijkheden en de 
trends bij de inzet van vrijwilligers. 
Om met de laatste te beginnen, het vinden van vrijwilligers voor de vaste bestuurs- en 
administratietaken wordt steeds moeilijker. Deze posities zijn nu redelijk goed bezet hoewel 
we nog steeds mensen nodig hebben voor diverse taken. Door de fusie is onnodig dubbel 
werk voorkomen.  
De grotere en complexere vereniging vraagt om meer coördinatie en duidelijkere afspraken. 
Er zijn nu bijvoorbeeld meerdere groepen binnen de diverse categorieën jeugd en bovendien 
op drie verschillende locaties. Hetzelfde geldt voor de loopgroepen en diverse andere 
disciplines. Om dit goed op elkaar af te stemmen zijn coördinatoren benoemd en is er 
overleg tussen de betrokken trainers. Daarnaast wordt voor de over de volle breedte 
dezelfde visie gehanteerd die mede wordt uitgedragen en bewaakt door visieduwers. 
Daarmee is de oplossing voor coördinatie en afspraken tegelijk een stap naar verdere 
professionalisering geworden. Trainingsdoelen en ontwikkeling van jeugdleden worden nu 
nader geformuleerd, onderling afgestemd door trainers en begeleid door visieduwers 
conform de aanbevelingen van de werkgroep jeugd. 
Het is nu te vroeg om iets te kunnen zeggen over ledenontwikkeling en de competitieteams. 
 
Wat we wilden behouden zijn de sociale verbinding binnen de eigen groep, het sporten op 
eigen niveau en de eigen cultuurelementen. 
Omdat de groepssamenstelling grotendeels onveranderd is gebleven is de binding nog 
steeds intact. Bij sommige groepen worden al wel gezamenlijke activiteiten ondernomen 



zonder die binding te verliezen. Binnen Utrecht Atletiek kan inderdaad op alle niveaus 
meegedaan en gesport worden. 
Wat betreft de nieuwe verenigingscultuur is het de uitdaging om juist goede elementen van 
elkaar over te nemen en van elkaar te leren. Hiermee heb ik denk gelijk de uitdaging voor de 
komende tijd genoemd. 
 
Ik wil iedereen danken voor de geweldige inzet in 2024 en hoop ook dit jaar weer op jullie 
allemaal te kunnen rekenen. 
 
Namens het bestuur, 
Jaap van der Sijs, voorzitter 


